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Styregruppemøde 25/10

Deltagere: Gry, Jette, Lizzi, Mogens T, Mogens S, Poul, Lea, Ea

Fraværende: Clara, Jessie, Ella, Alba.

1. Valg af ordstyrer 2 min
Lea er valgt.

2. Valg af referent 2 min
Ea er valgt.

3. Godkendelse af dagsorden for i dag 3 min
Godkendt.

4. Godkendelse af referat fra 11/9 3 min
Godkendt.

5. Børneteater 9 min
a) Børnerepræsentanterne 3 min
Udskydes, da børnerepræsentanterne ikke er her.

b) Minisprøjterne (Gry) 3 min
Det går super skønt, der er 8 glade børn. Vi ønsker gerne flere børn, efter
juleafslutningen d. 10/12. Budget kommer efter jul, når vi ved, hvad vores
forestilling kommer til at indeholde.

c) Juniorsprøjterne (Lea) 3 min
Intet nyt. Gry (og Ea) er nyt bindeled.

6. Status 16 min
a) Dansevinyl (Mogens S.) 1 min
Stadig i musiksalen, tirsdagsklubben får det op på bagscenen.
Der snakkes vedligehold. Der aftales, at det er den produktion med nærmeste
premiere, der står for rengøringen (af vores lokaler in general). Dette meldes
ud til de forskellige produktionsledere og kommer i nyhedsbrevet.

b) Liste over indholdet i førstehjælpskassen (Jette) 1 min
Vi finder listen unødvendig. Der aftales, at det skal meldes ud i nyhedsbrevet,
at hvis man tager noget fra kassen og der er ved at være lavvande ved den
bestemte ting, så skal man skrive til styregruppen.
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c) “Oprydning i dagsordenen”-dag 1 min
Den nye dato er d. 12/11 kl. 10.

d) Lyd- og lyskursus 3 min
Udsættes.

e) Indkøb af microportere (fonde) 2 min
Udsættes.

f) Opdateret salsplan 1 min
Udsættes.

g) Anskaffelse af bluetooth højtaler? 5 min
Vi tænker, at det er en god idé med en højtaler. Fokus er på, at den kan
connectes via bluetooth og ikke skal tilsluttes strøm, når den er i brug. Lea
bringer sin højtaler med til “Oprydning i dagsordenen”-dag.

h) Ødelagte vinduer i sal (Gry) 1 min
Mail er sendt, afventer svar.

i) Scenegulv (Gry) 1 min
Mail er sendt, afventer svar.

7. Økonomi 8 min
a) Generelt 3 min
Poul har lavet et regnskab til DATS. Det virker til at køre fint. Vi har en
egenkapital lige nu på 135.000 kr. Der er investeret en del i år, derfor er der
en så stor “nedgang”.

b) Mobilepay 5 min
Poul finder det ikke nødvendigt at få flere numre, da han sagtens kan adskille
de forskellige indbetalinger. Punktet slettes derfor.

8. Ansvarsområder 27 min
a) Teknik 4 min

- Infotavle
Der debatteres omkring infotavlen. Der besluttes, at vi synes det er en
god idé, men vi mangler kræfter til at holde den opdateret osv. - derfor
bliver punktet udskudt indtil det bliver bragt op igen og der er en, der
har lyst og energi til at stå for det.
Lizzi undersøger med Masken om vi evt. kunne komme på deres.
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- Stillads
Mogens T. har undersøgt igen og der er en del problemer. Vi ender nok
med at skulle have en wienerstige (en ligesom Maskens), hvor man
kan skyde det ene ben ekstra meget op? Punktet hedder nu “Stige”
igen. Dette er et punkt til næste gang.

b) Nyhedsbrev 2 min
Deadline for at sende tekster til Gry: 28/10
Gry udsender 29/10
- Skriv fra juniorer og minier (Gry skriver til Rolf)
- “Tak for hjælpen til DATS” (Ea)
- Julemandens Hemmelighed (Ea skriver til Jessie)
- Mindernes Teater (Lizzi)
- Pant (Ea)
- Medlemsbilletter (Lea)
- Førstehjælpskasse (Lea)
- Rengøring (Lea)
Alle: Tøm skraldespande, ikke lad mad stå for længe, ryd op
Produktioner: Se punkt 6a. + man skal ikke opbevare ting under

publikumsopbygningen - dette er reserveret til teknik, udelukkende.

c) Husråd 3 min
Ikke noget nyt - foyer er indrettet efter aftale, de har fået pengene.
Parkering bliver taget op på næste møde.

d) Huset 5 min
- Burde vi have et skilt med Sprøjtehusteatret og kontaktinfo foran
hoveddøren ala Maskens?
Der debatteres, hvordan vi kan blive mere synlige i huset ift. skiltning
etc. Der bliver nævnt forskellige ting: Opdateret skiltning, vi får vores
egen “det her har vi gang i”-opslagstavle. Dette bliver bragt op på
næste husmøde.

- Stenhul tjek (Gry)
Der er en sten ude i gården (ved brandtrappen), som er sunket i jorden
- så nu er der et hul, som en lille fod let vil kunne ryge ned i. Gry tager
kontakt til kommunen for at få det fikset. Der placeres noget henover,
så man ikke kan falde ned i hullet.

e) Bar 5 min
- Dagrofa (Poul & Mogens T)
Punktet stryges.
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f) “Fuck, Sebastian er skredet”, status 5 min
Det går ret fint, Gry og Lea kører “learning by doing”. Der snakkes om,
at der skal en guide ud ift. at indløse sin medlemsbillet. Dette kommer i
nyhedsbrevet.

Der kommer et forslag til en vedtægtsændring: Skal støttemedlemmer
have en fribillet til hver produktion i stedet for én billet pr. sæson?

g) Opdatering af hjemmeside 3 min
Det ser ud til, at alt virker som det skal. Lea påtager sig at skrive ud til
produktionerne osv. ift. opdatering af hjemmesiden.

9. Produktioner - Status 22 min
- Mindernes Teater (Jette) 3 min
De har det skønt. Premiere om to dage. De har styr på baren. Der er snak om
lørdag, da der ikke er solgt ret mange billetter. De overvejer at aflyse den. Gry
tjekker billetter d. 29/10 og Lizzi/Jette sørger for, at der er en, der tjekker d.
27/10.
Lea står for gave/tale til premieren.

- Onkel Vanja (Mogens S) 2 min
De er positivt overraskede over publikums reaktioner. De endte med et
overskud på 2170 kr.

- Julemandens Hemmelighed (Jessie) 3 min
Jessie er fraværende, men har indsendt en tekst:
“Alt går præcis som det skal, og samarbejdet både mellem skuespillere og
produktionsgruppen er virkelig godt og stærkt. Tvillingerne har lavet en masse
koreografi, og de skal klart bruges til hjælp med den slags fremover, for det er
de gode til. Den 19. November vil en gruppe af skuespillerne gå ned i byen
når juletræet tændes, iført kostumer, og dele visitkort ud. Vi glæder os til det
hele, og det bliver fedt.”

- Kvinder 2 (Jessie) 2 min
Jessie er fraværende, men har indsendt en tekst:
“Vi har fået lavet nogle super gode sange, og har også valgt at bruge nogle
kopi-numre med original tekst, så det bliver halvt hjemmeskrevede sange og
halvt kendte numre. Vi laver som sagt ikke om i teksten denne gang, men har
valgt sange som er oplagte til forestillingen, som de allerede er. Vi ønsker at
flytte datoerne, så premieren bliver 7. Marts 2025, med øvrige forestillinger 8.
14. 15. 21. og 22. marts.”
Styregruppens kommentarer:
Da forestillingen bliver rykket så lang tid frem, kunne vi godt tænke os en ny
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prøveplan og forestillingsplan.

- Det hvide snit (Jessie) 3 min
Jessie er fraværende, men har indsendt en tekst:
“Vi har desværre været ramt af en del frafald og fravær undervejs, hvilket
måske er en ulempe, når man har et stort voksenhold, fyldt med mennesker
med andre kreative hobbyer. Derfor har produktionsgruppen besluttet, at det
er urealistisk at nå til februar med det nuværende manuskript, hvilket er
grunden til, at vi har valgt at lave lidt om i indholdet. Handlingen og
personerne er stadig det samme, men i stedet for én lang sammenhængende
handling om livet på den psykiatriske klinik, bliver de sjoveste scener og
sange nu plukket ud og sat sammen, til et lige så sjovt og underholdende
show. Tilbage på holdet er vi nu et stærkt hold på 11 skuespillere, som virkelig
brænder for ”Det hvide snit” og vi glæder os til at arbejde intenst med det. Den
primære instruktion står Jessie nu for, mens Jasmina og hende deler posten
som forestillingsleder. Belinda vil fremover fungere som dramaturg på
forestillingen.”
Styregruppens kommentarer:
Hvor er det ærgerligt, at I er ramt af så mange problemer. Det lyder til, at
forestillingen har ændret sig temmelig meget. Derfor ønsker vi en
præsentation af forestillingen igen:
Genovervej budgettet, er det stadig realistisk ift. KODA osv?
I skriver, at forestillingen bliver udpluk - påvirker det længden? Er konceptet
det samme? Genovervej billetprisen også.

- Mens vi venter på Godot / Den Arabiske Solsort? (Ea) 4 min
Der præsenteres idéen for “Den Arabiske Solsort”, som skal erstatte “Mens Vi
Venter På Godot”. Spørgsmål stilles og besvares. Der ønskes fra
Minisprøjterne om holdet kan være ude d. 28/4 om eftermiddagen, så
Minierne kan rykke ind - dette bliver godkendt. Mogens S og Gry har tilbudt at
hjælpe med at rydde op.

- 75-års jubilæum, udvalg + “Drømme på tværs” 5 min
Der er kommet et forslag til en forestilling, som evt. kunne være vores
jubilæumsforestilling: Den er inspireret af en af forestillingerne fra
Landsteaterfestivalen og kunne gøres, så der er samarbejde mellem vores
forskellige grupper og aldre.
Der besluttes, at der sendes en invitation ud til nedsætning af udvalg i
nyhedsbrev til slut november - dette bliver et punkt til næste gang.

10.Andet 28 min
a) Drøftelse af samarbejde på teatret 6 min

- SoMe
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Udgår til fordel for punkt c og d.
Der snakkes dog om, at man skal give plads for andres PR ift. faste opslag på
Sprøjtens sider. Og så blive bedre til at dele hinandens produktioner på de
sociale medier.

b) DATS, evaluering/opfølgning 6 min
Det gik som smurt! Kudos til Anne og co.
Gulvet, der blev ødelagt, er okay.

c) Principper og værdier for foreningen 6 min
Skal på som punkt d. 12/11.

d) Udvikling og snak om PR og markedsføring 6 min
Skal på som punkt d. 12/11

e) Teaterforeningen i huset, 6/11 4 min
Der bliver bragt op, at der skal et bagscenetæppe op - dette undersøges
nærmere.
Teknikeren kommer til at optage nogle publikums-sæder, da personen skal
sidde ca. midt i salen.

f) Opdatering af/udvikling af principper for koordinering af forestillinger i løbet
af en sæson.
Punktet kommer på d. 12/11.

g) Regler for medlemspriser i baren.
Der debatteres, hvordan vi gør med medlemspriser, hvornår, hvordan etc.
Konklusion: Der kommer tydelig skiltning op omkring medlemskøb i bar. Man
kan godt købe til medlemspriser i baren, men man skal kunne bevise
medlemskab imod forespørgsel. Dette skal ogs i nyhedsbrev.

Prisliste for publikum:
Flaske vin: 120 kr
Glas vin: 30 kr
Øl: 20 kr
Vand: 15

Medlemspriser:
Glas vin kan ikke købes.
Flaske vin: 90 kr.
Øl/Vand: 10 kr.

h) Færdiggørelse af Produktionsmappe.
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Lea udskriver to eksemplarer af produktionsmappen til d. 12/11, så
kigger vi på det der.

11. Punkter til næste gang 0 min
Mødet blev opløst, inden ønsker kunne komme på banen.
Ny dato bliver fundet d. 12/11.

12.Eventuelt 0 min
a) Forslag til ny produktion (Mogens S.)
Mogens S. (og nogle andre) har allerede en idé til en ny forestilling.
Styregruppen går klart, at der skal etableres en produktionsgruppe, inden de
må gå i gang med at finde skuespillere etc. En eventuel premiere kan tidligst
komme på tale efter sommerferien 2024. Han arbejder videre med det.


